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PROTOKÓŁ NR VI/19 

z posiedzenia VI sesji Rady Miejskiej 

w dniu 28 lutego 2019 r.  

 

Obrady VI sesji Rady Miejskiej w Wyszkowie odbyły w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2019 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:47 tego samego 

dnia. Porządek obrad VI sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych, 1 radny nieobecny – P. Marek Zdzisław Tauter. 

Obecni: 

1) Jan Abramczyk 

2) Radosław Biernacki 

3) Monika Bieżuńska 

4) Mariola Brzezińska 

5) Dariusz Glinka 

6) Bogdan Roman Kuchta 

7) Danuta Kukwa 

8) Czesław Lach 

9) Andrzej Tadeusz Lewandowski 

10) Bogdan Osik 

11) Waldemar Marian Paradowski 

12) Elżbieta Piórkowska 

13) Piotr Pokraśniewicz 

14) Wojciech Zbigniew Rojek 

15) Krzysztof Sobieski 

16) Adam Szczerba 

17) Mateusz Śniadała 

18) Paweł Turek 

19) Grzegorz Wyszyński 

20) Eugeniusz Zaremba. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa; 

2) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa; 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy; 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik; 

5) Sylwia Sendrowicz – Radca Prawny; 

6) Małgorzata Ślesik-Nasiadko – Dyrektor Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej; 

7) Marek Wiśniewski - Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

8) Marek Siekierski – Prezes Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego; 

9) Agnieszka Mróz - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej; 

10) Mariusz Kowalski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „Hutnik”; 
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11) Żaneta Kozak - Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych; 

12) Edyta Wittich – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu; 

13) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami 

14) Adam Mróz– Naczelnik Wydziału Inwestycji; 

15) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa; 

16) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych; 

17) Mirosław Wysocki – Komendant Straży Miejskiej w Wyszkowie; 

18) Robert Augustyniak – Starszy Inspektor Wydziału Ogólnego i Spraw Obywatelskich; 

19) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. Obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie; 

20) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności). 
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

Przywitała Burmistrza Wyszkowa – P. Grzegorza Nowosielskiego, Z-cę Burmistrza – P. Anetę 

Kowalewską, radnych, sołtysów, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną prasę 

oraz inne osoby przybyłe na posiedzenie sesji. Następnie w oparciu o podpisaną przez radnych listę 

obecności stwierdziła quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał. 
 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian porządku obrad? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił następujące wnioski: 

1) zdjąć z porządku obrad projekt uchwały „w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

od ceny nieruchomości”; 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie powyższy wniosek. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Glinka, Marek Zdzisław Tauter. 

2) wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały „w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Drohiczyn.” 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie powyższy wniosek. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba.  

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Glinka, Marek Zdzisław Tauter. 

Po zmianach, porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami (styczeń 2019 r.). 

5. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Wyszkowie i informacja 

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Wyszków w 2018 r. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę Nr II/4/18 z dnia 4 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Rocznego 

programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2019rok; 

2) zmieniająca uchwałę Nr III/35/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 grudnia 2018 r. 

w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek 

w szkole i w domu na lata 2019-2023”; 

3) wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych; 

4) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków; 

5) zmieniająca uchwałę Nr LIV/566/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 20 listopada 2014 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy; 

6) zmieniająca uchwałę Nr XLVI/345/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 listopada 2009 r. 

w sprawie nadania nazw ulicom; 

7) zmieniająca uchwałę Nr XL/299/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 czerwca 2009 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy; 

8) zmieniająca uchwałę Nr XLVIII/356/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 grudnia 2009 r. 

w sprawie nadania nazw ulicom; 

9) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Rybienko Nowe; 

10) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla wybranych terenów położonych w miejscowościach: Rybienko Stare, Leszczydół-

Nowiny, Tulewo Górne, Rybno, Gulczewo, Skuszew; 

11) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyszkowa dla wybranych terenów położonych przy ulicach: Serockiej, Kasztanowej, 

Świętojańskiej oraz Alei Marszałka J. Piłsudskiego; 

12) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków; 

13) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków; 
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14) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków; 

15) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków; 

16) zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich; 

17) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków; 

18) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

19) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

20) udzielenia dotacji Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej 

w Wyszkowie; 

21) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2026; 

22) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2019 rok; 

23) udzielenia pomocy finansowej Gminie Drohiczyn. 

7. Sprawozdanie za 2018 r. z wysokości wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Wyszków. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 10 stycznia 2019 r. 

został wyłożony w Biurze Rady 4 lutego 2019 r., natomiast protokół z sesji z dnia 18 lutego 2019 r. 

został wyłożony w Biurze Rady 22 lutego 2019 r. Uwag do protokołów nie wniesiono. 
 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za styczeń 2019 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 5. 

Komendant Powiatowy Policji – insp. Michał Toporkiewicz przedstawił Sprawozdanie 

z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Wyszkowie i informację o stanie porządku 

i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Wyszków w 2018 r. (załącznik nr 3 do protokołu). 
 

W dyskusji udział wzięli: 

 Przewodniczący Osiedla Nr 7 – P. Wojciech Chodkowski; 

 Radny – P. Jan Abramczyk; 

 Radny – P. Eugeniusz Zaremba; 

 Radny –P. Paweł Turek; 

 Przewodniczący Osiedla Nr 3 – P. Jerzy Prusinowski; 

 Sołtys Krąg Nowych – P. Mirosław Piątek; 

 Radny – P. Bogdan Osik; 

 Radny – P. Radosław Biernacki; 

 Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski; 

 Komendant – P. Michał Toporkiewicz. 

 

 

 



5 

 

Ad. 6. 

Zgodnie z porządkiem obrad, Rada przystąpiła do rozpatrywania projektów uchwał. 
 

1) P. Edyta Wittich - Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt 

uchwały zmieniający uchwałę Nr II/4/18 z dnia 4 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia 

Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2019 rok.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/47/19 zmieniającą 

uchwałę Nr II/4/18 z dnia 4 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Rocznego programu 

współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok. 
 

2) Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały 

zmieniający uchwałę Nr III/35/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 grudnia 2018 r. 

w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek 

w szkole i w domu na lata 2019-2023”. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/48/19 zmieniającą 

uchwałę Nr III/35/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 

uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole 

i w domu na lata 2019-2023”. 
 

3) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Bogdan Osik. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Naczelnik – Sławomir Cieślak. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 
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Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/49/19 w sprawie 

wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych. 
 

4) P. Zbigniew Wiśniewski - Gł. Specjalista Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – Grzegorz Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

BRAK GŁOSU (1) 

Radosław Biernacki. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/50/19 w sprawie 

wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych. 
 

5) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr LIV/566/14 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 20 listopada 2014 r. w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Paweł Turek – zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały, ulice są oznaczone odcinkami AB i CD, 

natomiast w załączniku do uchwały jest tylko oznaczenie AB. Spytał, czy to zostanie 

uzupełnione? 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon. Poinformowała, że przedstawiony załącznik zostanie poprawiony. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz 

Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/51/19 zmieniającą 

uchwałę Nr LIV/566/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 20 listopada 2014 r. w sprawie 

nadania nazwy ulicy. 
 

6) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLVI/345/09 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 listopada 2009 r. w sprawie nadania nazw ulicom. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Paweł Turek – zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały, tak jak i w poprzedniej, oznaczenia 

w załączniku nie zgadzają się z oznaczeniami w projekcie uchwały. 

2) Adam Szczerba – zgłosił następujący wniosek formalny: „w § 1 ust. 1 otrzymuje brzmienie: 

nadaje się nazwę Bukowa ulicy położonej w miejscowości Rybienko Nowe oznaczonej jako 

odcinek: AB, CD, EF na załączniku graficznym Nr 3”. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

wniosek formalny radnego Adama Szczerby: „w § 1 ust. 1 otrzymuje brzmienie: nadaje się nazwę 

Bukowa ulicy położonej w miejscowości Rybienko Nowe oznaczonej jako odcinek: AB, CD, EF na 

załączniku graficznym Nr 3”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Krzysztof Sobieski, 

Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (1) 

Wojciech Zbigniew Rojek. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli powyższy wniosek. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie z uwzględnieniem przyjętego wniosku. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz 

Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/52/19 zmieniającą 

uchwałę Nr XLVI/345/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 listopada 2009 r. w sprawie 

nadania nazw ulicom z uwzględnieniem przyjętego wniosku. 
 

7) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XL/299/09 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 czerwca 2009 r. w sprawie nadania nazwy ulicy.   

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Adam Szczerba – zgłosił następujący wniosek formalny: „§ 1 ust. 1 otrzymuje brzmienie: 

nadaje się nazwę Dębowa ulicy położonej w miejscowości Rybienko Nowe oznaczonej jako 

odcinek AB, CD i EF na załączniku graficznym”. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

wniosek formalny radnego Adama Szczerby: „w § 1 ust. 1 otrzymuje brzmienie: nadaje się nazwę 

Dębowa ulicy położonej w miejscowości Rybienko Nowe oznaczonej jako odcinek AB, CD, EF na 

załączniku graficznym” (dot. zał. Nr 3) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli powyższy wniosek. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie z uwzględnieniem przyjętego wniosku. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz 

Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/53/19 zmieniającą 

uchwałę Nr XL/299/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 czerwca 2009 r. w sprawie 

nadania nazwy ulicy. 
 

8) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLVIII/356/09 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie nadania nazw ulicom. 

Poinformowała, że w drodze autopoprawki, w załączniku do uchwały, odpowiednie odcinki ulic 

zostały oznaczone literami AB. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz 

Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba. 
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NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/54/19 zmieniającą 

uchwałę Nr XLVIII/356/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie 

nadania nazw ulicom. 
 

9) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym 

w miejscowości Rybienko Nowe.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Paweł Turek – zgłosił następujący wniosek formalny: „wykreślić z paragrafu 1 ust. 1, pkt 2 i 3”; 

2) Adam Szczerba. 

Odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik Wydziału – Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

wniosek formalny radnego Pawła Turka: „wykreślić z paragrafu 1 ust. 1, pkt 2 i 3”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Monika Bieżuńska, Czesław Lach, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

PRZECIW (9) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Bogdan Roman Kuchta, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Grzegorz 

Wyszyński. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Mateusz Śniadała, Eugeniusz 

Zaremba. 

BRAK GŁOSU (1) 

Danuta Kukwa. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego odrzucili powyższy wniosek. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 
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Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, 

Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

BRAK GŁOSU (1) 

Danuta Kukwa. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/55/19 w sprawie nadania 

nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Rybienko Nowe. 
 

10) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla wybranych terenów 

położonych w miejscowościach: Rybienko Stare, Leszczydół-Nowiny, Tulewo Górne, Rybno, 

Gulczewo, Skuszew. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Adam Szczerba; 

2) Bogdan Osik. 

Odpowiedzi udzielili: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon; 

2) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, 

Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (2) 

Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Bieżuńska, Paweł Turek. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/56/19 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla wybranych terenów położonych w miejscowościach: Rybienko Stare, Leszczydół-

Nowiny, Tulewo Górne, Rybno, Gulczewo, Skuszew. 
 

11) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych 

terenów położonych przy ulicach: Serockiej, Kasztanowej, Świętojańskiej oraz Alei Marszałka 

J. Piłsudskiego. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Adam Szczerba - zgłosił następujący wniosek formalny: usunąć z uchwały Załącznik Nr 3 

oraz z tytułu i treści uchwały: Aleję Marszałka J. Piłsudskiego. 

2) Bogdan Osik. 

Odpowiedzi udzielili: 

1) Naczelnik Wydziału – Iwona Kozon; 

2) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

wniosek formalny radnego Adama Szczerby: usunąć z uchwały Załącznik Nr 3 oraz z tytułu i treści 

uchwały: Aleję Marszałka J. Piłsudskiego. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

PRZECIW (12) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz 

Lewandowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Mateusz Śniadała, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego odrzucili powyższy wniosek. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, 

Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/57/19 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyszkowa dla wybranych terenów położonych przy ulicach: Serockiej, Kasztanowej, 

Świętojańskiej oraz Alei Marszałka J. Piłsudskiego. 
 

12) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków.  

(przy ul. Pułtuskiej). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrała radna: 

1) Monika Bieżuńska. 

Odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/58/19 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków. 

13) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków.  

(przy ul. Henryka Sienkiewicza). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 
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Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/59/19 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków. 
 

14) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba. 

Odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, 
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Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/60/19 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

15) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, 

Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/61/19 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
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16) P. Anna Gołębiewska - Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysów i rad sołeckich.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/62/19 w sprawie 

zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich.  
 

17) P. Anna Gołębiewska - Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Bogdan Osik. 

Odpowiedzi udzieliła: 

1) Sekretarz – Anna Gołębiewska. 
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Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/63/19 w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków. 
 

18) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba. 

Odpowiedzi udzielił: 

1) Skarbnik – Dariusz Korczakowski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/64/19 w sprawie 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 

19) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/65/19 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 
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20) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wyszkowie. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/66/19 w sprawie 

udzielenia dotacji Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej 

w Wyszkowie. 
 

21) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2026. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 
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Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, 

Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/67/19 zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2026. 
 

22) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2019 r.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba. 

Odpowiedzi udzielił: 

1) Skarbnik – Dariusz Korczakowski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/68/19 w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2019 r. 
 

23) P. Edyta Wittich – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Drohiczyn. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Danuta Kukwa, Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr VI/69/19 udzielenia pomocy  
 

Ad. 7. 

P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

Sprawozdanie za 2018 r. z wysokości wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Wyszków (załącznik Nr 4 do 

protokołu). 

Pytania dotyczące przedstawionego sprawozdania zadał radny: 

1) Adam Szczerba. 

Na pytania odpowiedzi udzielił: 

1) Naczelnik – Sławomir Cieślak. 
 

 



25 

 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że interpelacje i zapytania, 

zgodnie ze Statutem Gminy Wyszków, powinny być składane na piśmie do Przewodniczącej Rady, 

która w dalszej kolejności, przekazuje je do Burmistrza. P. Przewodnicząca poprosiła radcę prawnego 

o dokładne wyjaśnienie tego tematu. 

Radca Prawny – P. Sylwia Sendrowicz poinformowała, że zgodnie z art. 24 ustawy o samorządzie 

gminnym, w sprawach dotyczących gminy, radni mogą kierować interpelacje i zapytania do 

Burmistrza. Do tej pory było tak, że interpelacje można było składać na piśmie, natomiast zapytania 

można było kierować ustnie. Teraz przepis ten został zmieniony i zarówno interpelacje jak i zapytania 

składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie burmistrzowi. 

W związku z tym, odczytywanie na sesji interpelacji nie powinno mieć miejsca. Treść interpelacji 

i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi, podawana jest do publicznej wiadomości poprzez 

niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy, 

w związku z czym, każdy może się tym zapoznać.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski uważa, że na najbliższym spotkaniu, trzeba podjąć próbę 

wypracowania jakieś wspólnej formuły w tej sprawie. Poinformował, że bliższa mu była formuła 

zadawania pytań i udzielania odpowiedzi od razu, na sesji. Dzięki temu nie potrzeba było tracić 

dodatkowego czasu na pisanie odpowiedzi oraz można było zadawać pytania uszczegóławiające. 

Uważa również, że spisywanie pytań i odpowiedzi i odczytywanie ich potem na sesji, jest trochę 

karykaturalne. Wygląda na to, że nowelizacja przepisów ma upodabniać posiedzenia Rady do 

posiedzeń Sejmu, a dyskusja ma się skupiać tylko nad tym, co zawarte jest w programie sesji. 

Burmistrz uważa, że zmiana przepisów powoduje w pewnym stopniu utratę ducha samorządności. 

Nikt nie chce uciekać od dyskusji na sesji, ponieważ dzięki takim dyskusjom, można wypracować 

wiele wspólnych, dobrych rozwiązań. 

Radny – P. Adam Szczerba uważa, że powinno być jasno określone o czym można mówić 

w punkcie „Sprawy różne”. Albo ten punkt jest aktywny, albo nie jest aktywny. Klub „Masz Wybór” 

interpelacje składa na piśmie, tylko członkowie Klubu są zdziwieni, że nie mogą na sesji odczytać 

treści interpelacji. 

Radny – P. Bogdan Osik spytał, w jakim terminie będzie publikacja interpelacji na stronie BIP? 

Radca Prawny – P. Sylwia Sendrowicz poinformowała, że zapisy ustawy nie precyzują terminu, 

w jakim musi nastąpić publikacja, natomiast odpowiedź na interpelację musi być udzielona w ciągu 

14 dni. Jak odpowiedź powstanie, to bez zbędnej zwłoki powinna zostać zamieszczona na stronie 

BIP. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że interpelacje nie muszą być składane tylko 

na sesji. Można je składać w każdym czasie, a odpowiedź na każdą interpelację musi być udzielona 

w ciągu 14 dni.  

Radny – Bogdan Osik zauważył tylko, że pierwsza interpelacja znalazła się na BIP-ie bardzo 

szybko, natomiast dwie następne już trochę później. Uważa, że trzeba to jakoś unormować.   

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska zapewniła, że urzędnicy cały czas są do dyspozycji, nie 

tylko na sesji. Każdą sprawę, która nie wymaga jakiegoś dokładnego sprawdzania, analizowania 

starają się załatwiać od razu. 

Radny – Adam Szczerba zauważył, że poprzednie przepisy pozwalały na dużo więcej, np. można 

było złożyć na sesji wniosek i od razu usłyszeć odpowiedź. Co do interpelacji, to ważne jest, kiedy 

złożona interpelacja zostanie udostępniona do publicznej wiadomości i to trzeba unormować.  
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Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski, w związku z kończącą się kadencją Sołtysów Gminy 

Wyszków, podziękował wszystkim Sołtysom za dotychczasowa pracę. Uważa, że sołtys to jest 

funkcja największego zaufania społecznego. Od lat współpraca z sołtysami bardzo dobrze się układa. 

Sołtysi wspierają Radę Miejską i Urząd, za co Burmistrz bardzo Państwu sołtysom podziękował. 

Wszystkim tym, którzy zdecydują się ponownie ubiegać o kolejną kadencję, Burmistrz życzył 

powodzenia.  

P. Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka spytał, czy sołtysi, tak samo jak radni, nie będą mogli 

zabierać głosu w sprawach różnych? Kiedy sołtysi będą mogli zadawać Burmistrzowi i Radzie jakieś 

pytania? 

Radca Prawny – P. Sylwia Sendrowicz poinformowała, że sołtysi jak najbardziej mają prawo 

zabierania głosu na sesji. Jeżeli chodzi o interpelacje i zapytania na piśmie, to one obowiązują tylko 

radnych.  

P. Wojciech Nowakowski – Sołtys Tulewa Górnego spytał, co wiadomo w sprawie gazu w Tulewie 

Górnym? Będzie robiony teraz następny odcinek drogi Wyszków-Somianka, więc zasadne byłoby 

zrobić najpierw gaz. Z informacji z Powiatu wynika, że po wybudowaniu drogi, przez 5 lat nie będzie 

można w tej drodze nic robić. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że Gmina Wyszków wspiera finansowo 

wybudowanie drogi powiatowej. Jeżeli chodzi o podłączenie gazu, to podobna sytuacja jest również 

na jednej z dróg gminnych. Gaz miał być robiony w tym roku, a spółka gazowa wysłała w styczniu 

pisma do mieszkańców, że gaz w tym roku nie będzie doprowadzany. Mieszkańcy zostali o tym 

poinformowani, natomiast sam Urząd już nie. Burmistrz poinformował, że w najbliższym czasie 

spodziewa się terminu spotkania z dyrektorem w Warszawie, ponieważ teraz to w Warszawie 

zapadają decyzji dot. inwestycji „gazowych”. Burmistrz ma nadzieję, że spółka gazowa zechce 

z samorządem jakoś współpracować, ponieważ do tej pory decyzje spółki zapadają bez 

wcześniejszych uzgodnień z Urzędem. Jest to problem, ponieważ każdy ma jakieś wieloletnie plany, 

których nie da się z dnia na dzień zmienić. Burmistrz uspokoił sołtysa, że nawet po wybudowaniu 

drogi jest możliwość położenia gazociągu. Wtedy ten, kto buduje gazociąg, przejmuje na siebie 

gwarancję na dany odcinek drogi czy chodnika. Burmistrz zapewnił, że zna sprawę i jeżeli będzie 

taka możliwość, to gazociąg zostanie na wsi wybudowany.  

P. Rafał Salwin – Przewodniczący Osiedla Nr 4 spytał, kiedy na drodze serwisowej 

z ul. Krasickiego (na łączniku) zostanie uregulowana sprawa parkowania samochodów (samochody 

tam parkują, a nie powinny). Na zakręcie jest już zniszczony trawnik, a okoliczni mieszkańcy nie 

mogą tam normalnie funkcjonować. Ponadto niebawem rozpocznie się sezon działkowy i jeszcze 

więcej ludzi zacznie tu przyjeżdżać.  

P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że sytuacja w tamtym rejonie jest skomplikowana. Można wszystko 

zagrodzić słupkami i łańcuchami, ale mieszkańcy zgłaszają wnioski, że sami chcą parkować, natomiast 

innym chcą tego zabronić. P. Naczelnik poinformował, że zostanie tam postawiony znak zakazu 

parkowania, ale skutek może być taki, że tak jak na innych tego typu ulicach, postawiony znak zaraz 

znika. P. Naczelnik dodał, że rozpoczęły się prace, związane ze zmianami organizacyjnymi ruchu 

w pewnych częściach miasta, więc może i tu uda się coś zmienić.  

P. Zdzisław Bryk – Sołtys Olszanki poinformował, że złożył 74 umowy do gazowni i do tej pory nie 

uzyskał żadnych informacji w tej sprawie. Poprosił Pana Burmistrza, aby na spotkaniu 

z przedstawicielem spółki gazowej, spytał o tę sprawę. Mieszkańcy proszą o jakąś informację zwrotną. 
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Ad. 9.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 13:47, uznając porządek obrad VI Sesji Rady Miejskiej za wyczerpany, 

dokonała zamknięcia obrad. 

 
 

Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 


